



**SPREP**  
Secretariat of the Pacific Regional  
Environment Programme



10th Pacific Islands Conference

**NATURE CONSERVATION  
AND PROTECTED AREAS**

*Nature Conservation Action for a Resilient Pacific*

## AVIS D'ANNULATION D'APPEL D'OFFRES

Date: 28 juillet 2020  
À: Prestataires intéressés  
Contacte: Maraea S. Pogi (maraeap@sprep.org)

**Objet: Avis d'annulation d'appel d'offres**

**Appel d'offres** – Assistance à Maîtrise d'Ouvrage pour la mise en place d'une équipe cynophile de la direction de la Biosécurité à l'aéroport de Tahiti Faa'a et au port maritime.

---

Cet avis vise à informer tous les prestataires intéressés que l'appel d'offres suivant à été annulé.

### Référence appel d'offres et objet

Dossier: AP\_2/18/17 – Appel d'offres: **Assistance à Maîtrise d'Ouvrage pour la mise en place d'une équipe cynophile de la direction de la Biosécurité à l'aéroport de Tahiti Faa'a et au port maritime.**

### Date de publication

19 May 2020

### Contracting authority

SPREP  
PO Box 240  
Apia, Samoa

### Raison pour l'annulation

L'appel d'offres n'a pas atteint l'objectif visé. Le périmètre du cahier des charges sera revu dans un prochain appel d'offres.

### Note :

Un nouvel appel d'offre sera publié.



## CANCELLATION OF TENDER NOTICE

Date: 28 July 2020  
To: Interested Service Providers  
Contact: Maraea S. Pogi (maraeap@sprep.org)

**Subject: Cancellation of Tender Notice**

**Tender Name – Consultancy for work control assistance towards the implementation of sniffer dog teams in Tahiti**

---

This notice is to inform all interested service providers that the following tender has been cancelled.

### **Tender reference and subject**

File: AP\_2/18/17 - Request for Tenders: **Consultancy for work control assistance towards the implementation of sniffer dog teams in Tahiti**

### **Date of publication**

19 May 2020

### **Contracting authority**

SPREP  
PO Box 240  
Apia, Samoa

### **Reason for cancellation**

The tender did not achieve the intended outcome. This work will be re-scoped and then re-tendered in due course.

### **Note:**

A new request for tender notice will be published.

For any complaints regarding the Secretariat's tenders please refer to the Complaints section on the SPREP website. <https://www.sprep.org/accountability/complaints>

Thank you for your interest and participation in this tender process.